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PROTOKÓŁ Nr XXIV/2017

z sesji Rady Gminy Wilczęta odbytej

w dniu 8 września 2017 r.

Ad. pkt.  1 – otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Kaczyńska, która
powitała radnych oraz zaproszonych gości: Panią Beatę Andrzejczuk – Wójta Gminy,
Panią Monikę Gońca – Skarbnika Gminy, Pana Krzysztofa Kowalskiego – Sekretarza
Gminy, Pana Macieja Jemielitę – Kierownika Posterunku policji w Wilczętach, kierowni-
ków jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów sołectw oraz przybyłą na salę publicz-
ność.

Ad. pkt.  2. – stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 15 radnych w obradach uczestniczy 13 – lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 3. – Zatwierdzenie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji:

1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnie-

nie lub zmianę.
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5. Informacja o realnym zagrożeniu afrykańskim pomorem świń oraz o ciągłym za-

grożeniu ptasią grypą – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Braniewie.
6. Informacja Przewodniczącej o sprawach wniesionych do Rady oraz działaniach

podejmowanych w okresie między sesjami.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Podjęcie uchwały w w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku so-

łectwa dotyczącego zmiany zakresu przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 
(Sołectwo Dębiny).

9. Podjęcie uchwały w w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku so-
łectwa dotyczącego zmiany zakresu przeznaczenia środków funduszu sołeckiego
(Sołectwo Spędy).

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w WPF na lata 2017-2025.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wilczęta na

2017 rok
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/151/17 - Statutu Gminy 

Wilczęta.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa – 

Sołectwa Karwiny-Dębień.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przekazywania dla Zakładu Komunalnego w 

Wilczętach środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towa-
rów i usług.

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
16. Wnioski komisji, radnych, sołtysów i zaproszonych gości.
17. Zakończenie obrad.



Wójt Gminy –  Proszę o dopisanie do porządku obrad jako pkt. 15 dotyczącego „15.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Braniewskiemu na
realizację zadania inwestycyjnego „Poprawa warunków komunikacyjnych na drodze powia-
towej Nr 1157N Stare Siedlisko – Dębiny””.
Z uwagi na chorobę oraz urlop „Sprawozdanie Wójta Gminy Wilczęta z działalności mię-
dzy sesjami” przedstawię na następnej sesji.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – W związku ze zgłoszonym, przez Radną Irenę Dubiec,
wnioskiem do Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli w Zakładzie Komunalnym
w Wilczętach proszę o wprowadzenie do porządku sesji jako pkt 16 „16. Zmiany Planu
pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok”.

Przewodnicząca Rady – Jeżeli nie ma więcej wniosków co do zmiany porządku obrad,
przystąpimy do przegłosowania zgłoszonych wniosków przez:
1) Panią Wójt – Głosowanie: 13 „za”;
2) Radną Lillę Kaczorek-Niską – Głosowanie: 13 „za”.

Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zmieniony przez wprowadzenie
dodatkowo w/w punktów, zgłoszonych przez panią Wójt i Radną Lillę Kaczorek-Niską.

Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji Nr XXIII/2017 z dnia 21 czerwca 2017 r. przyjęto jedno-
głośnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 14 radnych), bez odczytywa-
nia.

Ad. pkt. 5. – Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii

Informację o realnym zagrożeniu afrykańskim pomorem świń oraz o ciągłym zagroże-
niu ptasią grypą przedstawił Powiatowy Lekarz Weterynarii w Braniewie.

Ad. pkt. 6. Informacja Przewodniczącej o sprawach wniesionych do Rady oraz działa-
niach podejmowanych w okresie między sesjami.

W okresie między sesjami (22 czerwca 2017 r. – 30 sierpnia 2017 r.):
1) Przesłano uchwały do Wydziału Organizacji i Nadzoru UW w Olsztynie oraz RIO w

Elblągu podjęte na XXIII sesji Rady w dniu 21 czerwca 2017 r. (27.06.2017 r.).
Wpłynęło rozstrzygnięcie Wojewody do Uchwały Nr XXIII/151/17 w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Wilczęta. Zmiany te zostały uwzględnione i 
przedstawione zostaną na dzisiejszej sesji.

2)  Otrzymano  pozytywną  odpowiedź  od  Starosty  Braniewskiego  na  zmianę  w
organizacji  ruchu w ciągu drogi 1342N Wilczęta – Pakosze dotyczącą umieszczenia
pod  oznakowaniem  pionowym B-12  „12T”  tabliczki  o  treści  „Nie  dotyczy  służb
komunalnych, transportu drewna, płodów rolnych i zaopatrzenia mieszkańców”;

    oraz negatywną odpowiedź na zmianę organizacji ruchu w ciągu drogi 1157N na
odcinku Stare Siedlisko – Dębiny. Do czasu wykonania kompleksowego remontu,
obowiązywać będzie ograniczenie wjazdu pojazdów o rzeczywistej masie całkowitej
powyżej 15 ton.

3) Przychylono się do pisemnej prośby Powiatowego Lekarza Weterynarii w Braniewie o
możliwość  przeprowadzenia  szkolenia  na  sesji  Rady  dotyczącego  „”Informacji  o
realnym zagrożeniu afrykańskim pomorem świń”.  Omówione to zostało  w pkt  5
dzisiejszego porządku obrad.

4)  Wpłynął  wniosek  radnej  Ireny  Dubiec  dotyczący  dokonania  analizy  i  kontroli
faktycznego czasu pracy sprzętu oraz pracowników ZK Wilczęta tj. Jerzego Cylupę i
Krzysztofa  Augustyńczyka.  Sprawa  ta  rozpatrzona  zostaje  na  dzisiejszej  sesji.
Proszę panią Dubiec o przedstawienie uzasadnienia wniosku.



Przystępujemy do głosowania wniosku: Kto z Pań i Panów radnych jest za zmianą
„Planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  na  2017  r.”  o  dokonanie   analizy  i  kontroli
faktycznego czasu pracy sprzętu oraz pracowników ZK Wilczęta.

5)  Udzielono  odpowiedzi  Prokuratorowi  Rejonowemu  w  Braniewie  „że  Rada  Gminy
Wilczęta  nie  udzielała  upoważnień  kierownikowi  zakładu  budżetowego  do
wydawania  decyzji  określających  opłatę  z  zakresu  gospodarowania  odpadami
komunalnymi”.

6) Z Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej wzięłam, w dniu 21 lipca 2017 r., udział w 
szkoleniu nt. „Zadania Biura Rady i organizacja jego pracy w świetle zmian w KPA”.

7) Wpłynęło pismo od Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilczętach dotyczące
wyrażenia, przez Radę Gminy, zgody na umieszczenie na sztandarze OSP Herbu
Gminy Wilczęta. Proszę o przegłosowanie ww prośby.

8)  Po  usunięciu,  przez  radnych,  drobnych  poprawek  przesłano  ich  oświadczenia
majątkowe za 2016 r. do Urzędu Skarbowego w Braniewie. Do dnia dzisiejszego
oświadczenia majątkowego nie złożyła radna Irena Dubiec.

Ad. pkt. 7. – Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Roman Waldeck poruszył sprawę czekających dzieci na dworze na przyjazd au-
tobusu szkolnego a świetlica w Gładyszach jest zamknięta. 

Radny Stanisław Terlicki zwrócił uwagę na niszczenie przystanku w Księżnie.

Radny Ryszard Wargacki zapytał o efekt zarzutów do prokuratury dotyczących świetlicy
w Bardynach, asfaltu w Ławkach – czy to jest wyjaśnione?

Pan Marian Zasowski – Sołtys sołectwa Ławki – poinformował, że na drodze powiatowej
Nr 1389N, przy wjeździe do Ławek od strony Wilcząt napływa (zalewa) woda, co utrud-
nia poruszanie się po niej.

Pan Ryszard Bolmowski – członek Rady Sołeckiej Sołectwa Dębień-Karwiny – zwrócił
uwagę na obiecany chodnik oraz asfalt przy drodze powiatowej Nr 1340N w Karwinach
– od mostu w kierunku Pasłęka.

Pan Zdzisław Dobrzeniecki – Sołtys Sołectwa tatarki – zapytał o eksmisję (do  
30.09.2017 r.) rodziny w Tatarkach z mieszkania Gminnego.

Ad. pkt. 8. –  rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa dotyczącego 
zmiany zakresu przeznaczenia środków funduszu sołeckiego (Dębiny).

Z treścią projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku so-
łectwa dotyczącego zmiany zakresu przeznaczenia środków funduszu sołeckiego zapo-
znała zebranych Pani Beata Andrzejczuk – Wójt Gminy. Projekt uchwały stanowi za-
łącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Proszę o zgłaszanie się do zadawania pytań. Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zgłosić zmiany do uchwały?

Dyskusji i wniosków nie było.



Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jaw-
nym (w głosowaniu udział wzięło 14 radnych) jako uchwałę Nr XXIV/154/17 stano-
wiącą załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 9. –  rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa dotyczącego 
zmiany zakresu przeznaczenia środków funduszu sołeckiego (Spędy).

Z treścią projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku so-
łectwa dotyczącego zmiany zakresu przeznaczenia środków funduszu sołeckiego zapo-
znała zebranych Pani Beata Andrzejczuk – Wójt Gminy. Projekt uchwały stanowi za-
łącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Proszę o zgłaszanie się do zadawania pytań. Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zgłosić zmiany do uchwały?

Dyskusji i wniosków nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jaw-
nym (w głosowaniu udział wzięło 14 radnych) jako uchwałę Nr XXIV/155/17 stano-
wiącą załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 10. – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2017
– 2025.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2017-2025 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniowała
pozytywnie projekt uchwały, przed dzisiejszymi zmianami.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opinio-
wała pozytywnie projekt uchwały, przed dzisiejszymi zmianami.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniowała pozytywnie projekt uchwały, przed dzisiejszymi zmianami.

Radna  Lilla  Kaczorek-Niska  poruszyła  kilka  spraw:  zapytała  o  przebudowę  drogi  w
Starym Siedlisku. Jeżeli nie będzie wykonywana ze „Shetynówki”, to czy z własnych
funduszy?  Następnie  poruszyła  sprawę  terminów  składania  wniosków  i  kto  będzie
przygotowywał  dokumentację?  Kolejna  sprawa  to  stan  dróg  gminnych  jest  w
opłakanym stanie  –  czy  jest  szansa pozyskania  na ten  cel  środków finansowych z
innych instytucji?
Inwestycje budowy stacji uzdatniania wody, budowa oczyszczalni w Gładyszach – czy
jest zamiar pozyskania środków na te cele?

Wójt Gminy poinformowała, że decyzję w sprawie drogi w Starym Siedlisku podejmą
radni wspólnie. Natomiast co do dróg gminnych, ich finansowanie jest takie a nie inne.
W  naszej  sytuacji  trudno  jest  uzyskać  dofinansowanie  ze  względu  na  małą  ilość



punktów  jakie  wymagane  są  przy  składaniu  wniosków.  Natomiast  jest  możliwe
uzyskanie dofinansowania na stację uzdatniania czy budowę oczyszczalni ścieków.

Radna Lilla-Niska powiedziała, że nie do końca zgadza się z wypowiedzią Pani Wójt po-
nieważ to nie Rada Gminy wskazuje skąd pieniądze wziąć i komu dać, na co pieniądze
są potrzebne. Jedynym organem do tego jest Wójt a Rada się zgodzi lub nie. Zwróciła
róznież uwagę na potrzebę pilnego remont dachu na budynku szkoły w Wilczętach.

Radny Roman Waldeck poruszył sprawę przeciekających dachów na budynkach szkol-
nych w Słobitach i Wilczętach.

Radna  Monika  Mierzwicka  poinformowała,  że  na  zebraniu  Sołectwa  Słobity  podjęto
inicjatywę o przekazaniu część funduszy sołeckich na remont szkoły w Słobitach.

Radna  Katarzyna  Grzegorzak-Szeluga  poinformowała,  że  dzięki  woli  mieszkańców,
Rady Sołeckiej Słobit, dużo rzeczy wykonuje się na budynku szkoły w Słobitach.

Pani Marzena Wakieć – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowicy – Zalewanie budynku
szkoły w Wilczętach, tych punktów na dzień dzisiejszy jest już więcej, przy wejściu do
szkoły  zalana  jest  instalacja  elektryczna.  Opady  deszczu  spowodowały  plamy  na
ścianach, sufitach.

Radny Stanisław Terlicki zwrócił uwagę, na konieczność skierowania do budynku szkoły
w Wilczętach hydraulika, ponieważ co drugi, trzeci kaloryfer nie grzeje.

Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały,
który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 1 rad-
nych) jako uchwałę Nr XXIV/156/17 stanowiącą załącznik Nr 7 do niniejszego proto-
kołu. 

Ad. pkt. 11. – zmiany w budżecie gminy na 2017 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała
zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr
14 do niniejszego protokołu. Do projektu uchwały, w załączniku nr 3, wprowadzono
zmiany stanowiące załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radna Elżbieta Skubij  zapytała się o osobę, która będzie odpowiedzialna za obsługę
„traktorka” do koszenia trawy oraz przeznaczeniu samochodu pozyskanego z policji

Wójt odpowiedziała, ze dzięki uprzejmości sołtysów ze Starego Siedliska i Nowicy trawa
na  stadionie  piłkarskim  w  Wilczętach  koszona  jest  ich  „traktorkami”  bewzpłatnie.
Planowany  zakup  „traktorka”  do  urzędu  obsługiwał  będzie  któryś  z  pracowników
zatrudniony w ramach prac interwencyjnych.
Samochód  z  policji.  Corocznie  KW  Policji  przekazuje  samochody,  nieodpłatnie,  dla
jednostek  samorządu  terytorialnego.  Dlatego  wystąpiliśmy  z  wnioskiem  o  dwa
samochody (Fiat Ducato i Ford Transit) z przeznaczeniem do Zakładu Komunalnego i
jednostki  OSP  Ławki.  Otrzymaliśmy  jeden  i  przekazany  zostanie  do  Zakładu
Komunalnego.



Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 11 gło-
sach „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” jako uchwałę Nr XXIV/157/17 stano-
wiącą załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 12. – zmiana statutu gminy.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/151/17 Rady Gminy
Wilczęta z dnia 21 czerwca 2017 r.  zapoznał zebranych Pan Krzysztof Kowalski – Se-
kretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.
Zmiany w Statucie zostały dostosowane do wniesionych uwag i wniosków przez Woje-
wodę Warmińsko-Mazurskiego.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę  Nr XXIV/158/17 stanowiącą
załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.  13. – wybory uzupełniające sołtysa.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa
zapoznał zebranych Pan Krzysztof Kowalski – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały stano-
wi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę  Nr XXIV/159/17 stanowiącą
załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.  14. – środki finansowe dla ZK.

Z treścią projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przekazywania dla Zakładu Ko-
munalnego w Wilczętach środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od
towarów i usług zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt
uchwały stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu. 



Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę  Nr XXIV/160/17 stanowiącą
załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

Przerwa w obradach od godz. 12.00 do godz. 12.10

Ad. pkt.  15. – pomoc dla Starostwa.

Z treścią projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bra-
niewskiemu na realizację zadania inwestycyjnego „Poprawa warunków komunikacyj-
nych na drodze powiatowej Nr 1157N Stare Siedlisko – Dębiny” zapoznała zebranych
Pani Beata Andrzejczuk – Wójt Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do ni-
niejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radna Lilla Kaczorek-Niska powiedziała, że kwota 10 000zł na realizację zadania inwe-
stycyjnego jest już zapisana i podjęta dzisiaj w Uchwale o zmianie w budżecie Gminy
na 2017 r., co się stanie jeżeli obecnej uchwały Rada Gminy nie przyjmie?

Odpowiedzi udzieliła pani Skarbnik Gminy stwierdzając, że wówczas pani Wójt nie bę-
dzie mogła podpisać porozumienia i przekazać tych środków.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Na Komisjach pani Przewodnicząca Komisji Oświaty prze-
czytała nam pismo z jakimi intencjami „Powiat” występuje do naszej Gminy. Czy mo-
głaby Pani to pismo odczytać lub poinformować o jego treści.

Radna Elżbieta Skubij –  Przewodnicząca Komisji Oświaty – Jak nadmieniła pani Wójt,
odbyło się spotkanie z panem Starostą na którym padła propozycja dotacji przez naszą
gminę dla starostwa na drogę w Słobitach  w kwocie 70 tys w zamian Starostwo zmo-
dernizuje  drogi w naszej gminie na kwotę 150 tyś zł. Wcześniejsza propozycja staro-
stwa  była dla naszej gminy  korzystniejsza - dotacja 150 tyś zł  w zamian moderniza-
cja dróg w gminie Wilczęta wskazane przez gminę  na taką samą kwotę jak dotacja.

Przewodnicząca Rady zapytała Przewodniczącą Komisji Oświaty, czy przedstawione pi-
smo na posiedzeniu Komisji było adresowane do pani?



Odpowiedzi udzieliła Radna Elżbieta Skubij informując, że pismo to znalazło się anoni-
mowo w jej skrzynce na listy.

Wójt Gminy powiedziała, że każdy obywatel ma prawo dostępu do informacji publicznej
i jeśli ktokolwiek chce otrzymać kopię dokumentu korespondencji to my się przed tym
nie wzbraniamy. Kopia pisma kierowanego od Starosty do Wójta Gminy, dziwnym spo-
sobem znajduje się w obiegu? Stawia to w dziwnym świetle urząd gminy i moją funkcję
Wójta jak też i Starostwo. Korespondencja jest pomiędzy dwoma poważnymi instytu-
cjami. Informacje wszyscy otrzymują. To, o co jest prośba – otrzymujecie. Nie ukry-
wam żadnych spraw.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 12 gło-
sach „za” i 1 „przeciw” jako uchwałę Nr XXIV/161/17 stanowiącą załącznik Nr 17 do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 16  . – zmiana planu pracy KR.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zwróciła się z proś-
bą o zmianę Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 r. Wpłynął wniosek radnej Ireny
Dubiec dotyczący dokonania analizy i  kontroli  faktycznego czasu pracy sprzętu oraz
pracowników ZK Wilczęta tj. Jerzego Cylupę i Krzysztofa Augustyńczyka. Na przepro-
wadzenie kontroli, zgodnie ze Statutem, zgodę wyraża Rada Gminy. W związku z po-
wyższym proponuję aby ta kontrola przeprowadzona została jeszcze we wrześniu br.
Korzystając z okazji chciałam poinformować, że Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyj-
nej została wybrana Radna Monika Mierzwicka.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie po-
wyższy wniosek, dotyczący dokonania analizy i kontroli faktycznego czasu pracy sprzę-
tu oraz pracowników ZK Wilczęta tj. Jerzego Cylupę i Krzysztofa Augustyńczyka przez
Komisję Rewizyjną, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu
udział wzięło 13 radnych).

Ad. pkt.   17. – odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Na interpelację radnego Romana Waldeck, który poruszył sprawę czekających dzieci na
autobus przed świetlicą, odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy, która powiedziała, że podej-
mie pracę w świetlicy stażystka, która między innymi, będzie się tymi sprawami zajmo-
wała.
Chodnik przy drodze wojewódzkiej w Gładyszach – jest taka możliwość, pod warunkiem
przygotowania przez Gminę projektu, wówczas Zarząd Dróg pomoże. Z uwagi na późną
już porę roku, będzie to trudne do wykonania jeszcze w bieżącym okresie. Zwrócimy
się do Zarządu o zaprojektowanie wspólnej realizacji tej inwestycji na przyszły rok. 

Na interpelację radnego Stanisława Terlickiego, który poruszył sprawę przystanku auto-
busowego w Księżnie pani Wójt Gminy powiedziała, że postara się jak najszybciej tę
kwestię rozwiązać.

W odniesieniu do interpelacji  radnego Ryszarda Wargackiego w sprawie zgłoszonych
do prokuratury zarzutów dotyczących świetlicy w Bardynach itp, pani Wójt powiedziała,
że sprawy te są w Prokuraturze i nie ma na chwilę obecną informacji o stopniu ich zała-
twienia.

Na interpelację sołtysa Pana Mariana Zasowskiego, w której poruszył sprawę zalanej
części drogi powiatowej Nr 1389N w Ławkach odpowiedzi udzieliła Pani Wójt, która po-
wiedziała, że skierowane zostanie w tej sprawie pismo do Zarządu Dróg.



Natomiast w odpowiedzi na zapytanie sołtysa Pana Zdzisława Dobrzenieckiego dotyczą-
cej eksmisji mieszkańców w Tatarkach, Pani Wójt powiedziała, że nie ma żadnej eksmi-
sji. Zainteresowani mieszkańcy p. Gudaniec wyrazili chęć zakupu tego domu.

Ad. pkt.   18. – wnioski komisji, radnych, sołtysów i oświadczenia radnych.

Radny Ryszard Wargacki zwrócił się z pytaniem o przedstawienie kosztorysu remonto-
wanej drogi gruntowej w Ławkach w kierunku do p. Dołkowskiej.

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt informując, że wydatki związane z naprawa drogi w 
Ławkach wyniosły łącznie 43 972 zł. (kopanie rowów, przepusty, przywiezienie i za-
gęszczenie kruszywa, zakup materiałów i usług).

Następnie nastąpiła rozmowa dotycząca jakości, pilności, fachowości wykonania tych 
prac, pomiędzy Wójtem Gminy, Radnym Ryszardem Wargackim i Panem Łukaszem 
Korneluk.

Radny Stanisław Terlicki zaproponował, że jeśli będzie remont szkoły, to trzeba by było
również wykonać jej ogrodzenie, aby w czasie nauki nikt niepowołany nie wchodził na 
jej teren.

Pan Marcin Niski – sołtys Sołectwa Bardyny – poruszył kilka spraw: 1) Na przeciwko 
mojego domu leży połamane drzewo, czy ja mogę go pociąć i zawieść na plac; 2) trze-
ba było by obkosić plac przy świetlicy i usunąć krzaki; 3) Dlaczego autobus szkolny nie 
jedzie na około w Bardynach tylko zakręca na chodniku na drodze gminnej między po-
sesjami p. Zielonki a A. Soleckim? 4) Odnośnie drogi Bardyny–Gładysze, wysypany jest
na niej gruz i nie można przejechać.

Odpowiedzi udzielił pani Wójt informując, że na drodze Bardyny-Gładysze, wysypano 
gruz w celu wstrzymania jej dewastacji i przywrócony zostanie ruch po jej naprawie 
(równiarka); W przyszłym tygodniu wyślę pracowników w celu wykoszenia trawy koło 
świetlicy w Bardynach;
Sekretarz Gminy poinformował, że dzieci do szkoły w chwili obecnej dowozi PKS i prze-
każemy pana sugestie temu przewoźnikowi.

Następnie pani Wójt przekazała informację, że ze względu na warunki pogodowe, do-
żynki gminne zostały odwołane.

Przewodnicząca Rady zapytała się, czy były wnioski dyrektorów szkół, do budżetu gmi-
ny, o przeprowadzeniu remontów dachów w szkołach

Odpowiedzi udzieliła pani Wójt, informując, że wniosków takich nie było.

Pani Marzena Wakieć – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowicy – poinformowała, że 
takie tematy, jak remonty dachów na szkołach, były poruszane niejednokrotnie na po-
siedzeniach Komisji i Sesji Rady.

Pan Ryszard Krynicz – sołtys Sołectwa Słobity – zwrócił się z prośbą o wykonanie w 
Słobitach zejście z boiska przez drogę.

Pan Andrzej Turczyk – sołtys Sołectwa Sopoty – poinformował, że przez ostatnie ulewy 
woda wypłukała około 1,5 m polbruku przy studni w Sopotach.

Pan Wojciech Parzych – sołtys Sołectwa Słobity-Stacja–Góry – zwrócił uwagę na ubytki 
(dziury) na drodze Słobity-Stacja – Góry.



Ad. pkt.  19. – zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszyst-
kim za udział i zakończyła  posiedzenie.

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 13:20.

PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA RADY
Ryszard Żemier Krystyna Kaczyńska
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